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Posiedzenie Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska zgromadziło dużą liczbę

mieszkańców Bronowic. Wszystko za sprawą opiniowania miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego obszaru „Tonie-Łąki". Wzbudził on wiele kontrowersji wśród mieszkańców.

Dyskutowano zarówno nad przeznaczeniem terenów, jak i możliwym wykupem.

Radni pozytywnie zaopiniowali projekt, jednak wprowadzili kilka uwag. – Chcieliśmy, aby jak

największa część terenu była oznaczona jako ZP, czyli zieleń urządzona. Tak, by mogła być w

przyszłości wykupiona przez gminę – powiedział Grzegorz Stawowy, przewodniczący Komisji.

Ponadto radny zadeklarował, że spotka się z delegacją mieszkańców i przedstawicielami

wydziału skarbu w sprawie wykupu terenów. Jednak odbędzie się to dopiero, gdy plan zostanie

wyłożony do wglądu publicznego.

Dodatkowo radni pozytywnie zaopiniowali pozostałe projekty miejscowych planów

zagospodarowania, m.in. dla obszaru "Rejon Fortu Bronowice". W tym miejscu Miasto także

planuje urządzenie miejskiego parku. Jednak wiele kontrowersji budzi złożony wniosek o

wydanie warunków zabudowy w tym rejonie. Dlatego radni złożyli uwagi także do tego planu. –

Zawnioskowaliśmy, aby teren wokół fortu był otoczony nieprzekraczalną linią chroniącą przed

zabudową. Tak, by uniemożliwić deweloperowi postawienie w tym miejscu budynków – mówił

radny Aleksander Miszalski.
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